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Από το υπ’ αριθ. 24/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 733/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση απευθείας ανάθεσης των εργασιών διοργάνωσης 
των χριστουγεννιάτικων εκδηλώσεων «Ζεστές 
Χριστουγεννιάτικες διαδρομές» στην Κ.Ε.Π.Α.. 

 
       Σήμερα 15 Δεκεμβρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 11-12-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Ε. Σοφιανίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Ι. Καλαϊτζίδης Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Γ. Ορφανίδης Β. Ρήσσου 
4. Γ.  Μιχαηλίδης    
5. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης   Παρών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Μ. Τρανίδης   Κ. Καπανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθε ο κ. Κ. Καπανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 715/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Α. Δελαβερίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.  716/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Δελαβερίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 717/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Σ. Μηλιόπουλος. 

16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Σ. Παναγιωτίδης 
21. Ι. Ακριβόπουλος 
22. Μ. Σακαλής 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 721/2008 απόφασης αποχώρησαν 

οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Α. Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Β. 
Γιαννουλάκης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 722/2008 απόφασης Μ. 
Σουμελίδης, Τ. Χατζηαθανασίου, Α. Δελαβερίδης, Μ. Τρανίδης, Β. 
Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 724/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Β. Γιαννουλάκης, Ι. Καπετανίδης, Β. 
Ρήσσου. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 725/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Παπαστεργίου και αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Παυλίδης, Α. 
Δελαβερίδης, Σ. Παναγιωτίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 732/2008 απόφασης αποχώρησε η 
κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 733/2008 απόφασης προσήλθε η 
κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
 

23. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
24. Ε. Γουναράς 



 
 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 11ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 2-12-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

O Δήμος μας ανέλαβε πρωτοβουλία για διοργάνωση κοινών χριστουγεννιάτικων 
εκδηλώσεων με τους Δήμους Νάουσας και  Έδεσσας με γενικό τίτλο «Ζεστές 
Χριστουγεννιάτικες Διαδρομές». Το πρόγραμμα των συγκεκριμένων εκδηλώσεων 
αφορά. 
 Ταυτόχρονη φωταγώγηση των  τριών πόλεων.  
 Ταυτόχρονο στολισμό χριστουγεννιάτικων δένδρων και στις τρεις πόλεις την 

ίδια ημέρα (12 Δεκεμβρίου στις 12 η ώρα το πρωί). Το στόλισμα θα γίνει από 
ομάδες σχολείων των πόλεων στις άλλες πόλεις. Έτσι σε κάθε πόλη το δέντρο 
θα στολίσουν με παιχνίδια και κάρτες τα παιδιά από τις πόλεις Βέροια-
Νάουσα -Έδεσσα. Συμφωνήθηκε να ενεργοποιηθούν οι Δνσεις Α/θμιας 
εκπαίδευσης και τα χριστουγεννιάτικα στολίδια να κατασκευαστούν από τους 
μαθητές ενώ ο στολισμός θα γίνει από ομάδες εκπαιδευτικών και μαθητών 
που θα μεταβούν στις άλλες πόλεις.  

 Σχεδιασμός και κυκλοφορία κοινής αφίσας.  
 Οργάνωση 3 χριστουγεννιάτικων εξορμήσεων με τα μουσικά σύνολα των 

πόλεων με επισκέψεις στις αντίστοιχες πόλεις στα πλαίσια της κινητικότητας 
στο διάστημα 20 έως 24 Δεκεμβρίου, με παράλληλα οργάνωση 3 
χριστουγεννιάτικων συναυλιών στις πόλεις από μουσικά σύνολα της κάθε 
πόλης στο ίδιο διάστημα.  
Επειδή ο Δήμος δεν διαθέτει την αντίστοιχη τεχνογνωσία, για το σχεδιασμό, 

τη διοργάνωση αλλά και υλοποίηση των παραπάνω εκδηλώσεων, προτίθεται να 
αναθέσει σε Δημοτική επιχείρηση την όλη ευθύνη της διοργάνωσής τους.  

  Ο προϋπολογισμός του όλου προγράμματος ανέρχεται στα € 5.000 και 
κατανέμεται όπως παρακάτω. 

 
1 Μετακινήσεις μαθητών, φιλαρμονικής και λαογραφικών σε 

Νάουσα - Έδεσσα 
2.000  

2 Δημιουργία εκτύπωση διαφημιστικού υλικού (αφίσες, φυλλάδια, 
προγράμματα, μπάνερ) 

1.500 

3 Έξοδα φιλοξενίας παιδιών (αναψυκτικά, σάντουιτς κλπ.) 1.000 
4 Δαπάνες στολισμού και εξοπλισμού 500 
 ΣΥΝΟΛΟ ΔΑΠΑΝΩΝ 5.000 
 

Με τις διατάξεις της παρ. 1 του  άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) 
προβλέπεται ότι «Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει για όλα τα θέματα που αφορούν 
το Δήμου, εκτός από εκείνα που ανήκουν στην αρμοδιότητα του Δημάρχου ή της 
Δημαρχιακής επιτροπής». 

Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και στον K.A. 00/6434.010 
΄΄Διοργάνωση Χριστουγεννιάτικων Εκδηλώσεων με τίτλο «Ζεστές 
Χριστουγεννιάτικες Διαδρομές»  ΄  ́  υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση ύψους  € 
5.000,00, με σημερινό υπόλοιπο € 5.000,00.      
   Επίσης με τις διατάξεις της παρ. 1 του  άρθρου 268 του Ν. 3463/2006 
(Κ.Δ.Κ.) προβλέπεται ότι  « Με απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου 
επιτρέπεται η απευθείας ανάθεση σε κοινωφελείς επιχειρήσεις ή σε αναπτυξιακές 
ανώνυμες εταιρείες Ο.Τ.Α. ή σε επιχειρήσεις Ο.Τ.Α. ειδικού σκοπού, παροχής 
υπηρεσιών συναφών ή συνδεόμενων με το αντικείμενο της δραστηριότητάς τους, αν ο 



προϋπολογισμός του αντικειμένου της ανάθεσης δεν υπερβαίνει το ποσό των σαράντα 
πέντε χιλιάδων ευρώ (45.000 €), και υπό την προϋπόθεση ότι οι υπηρεσίες θα 
παρασχεθούν από τις ίδιες τις επιχειρήσεις. Η συνολική αξία των αναθέσεων Δήμου ή 
Κοινότητας προς μία επιχείρηση δεν μπορεί να υπερβαίνει ετησίως το ποσό των εκατό 
πενήντα χιλιάδων ευρώ (150.000 €). Οι διατάξεις αυτής της παραγράφου εφαρμόζονται 
αναλόγως και για τις αναθέσεις στις επιχειρήσεις του πρώτου εδαφίου από τα ιδρύματα, 
τα νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου των Ο.Τ.Α. και τους συνδέσμους αυτών. Στα 
ανωτέρω ποσά δεν περιλαμβάνεται ο Φ.Π.Α.. Με απόφαση του Υπουργού Εσωτερικών, 
Δημόσιας Διοίκησης και Αποκέντρωσης είναι δυνατόν να αναπροσαρμόζονται τα ποσά 
της παραγράφου αυτής και να ρυθμίζεται κάθε άλλη αναγκαία λεπτομέρεια για την 
εφαρμογή της  ». 

Άρα για τα παραπάνω, μπορεί να ενεργοποιηθεί η Κοινωφελής Επιχείρηση  
Πολλαπλής Ανάπτυξης (ΚΕΠΑ) του Δήμου Βέροιας η οποία έχει την αναγκαία 
τεχνογνωσία, εμπειρία, τις υποδομές αλλά και το προσωπικό για το σχεδιασμό και 
την υλοποίηση πολιτιστικών εκδηλώσεων, αλλά και το όλο έργο συνάδει με τους 
καταστατικούς σκοπούς της επιχείρησης, που δημοσιεύονται στο ΦΕΚ 608/τεύχος 
2ο/9 Απριλίου 2008,  και συγκεκριμένα στο άρθρο 4 της συστατικής πράξης της 
ΚΕΠΑ προβλέπεται ότι στην αρμοδιότητα της είναι και  «Η οργάνωση της 
πολιτιστικής ζωής σε επίπεδο δήμου με το σχεδιασμό και την ανάληψη σχετικών 
πρωτοβουλιών». 

Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει:  

1) Τη σύναψη σύμβασης μεταξύ του Δήμου Βέροιας και της Κοινωφελούς 
Επιχείρησης  Πολλαπλής Ανάπτυξης (ΚΕΠΑ) του Δήμου Βέροιας για την ανάθεση 
διοργάνωσης σειράς εκδηλώσεων με γενικό τίτλο «Ζεστές Χριστουγεννιάτικες 
Διαδρομές».  

2) Να εξουσιοδοτήσει τη Δήμαρχο Βέροιας για την υπογραφή της παραπάνω 
σύμβασης. 
 3) Την κάλυψη των εξόδων της  παραπάνω σύμβασης ποσού € 5.000,00  

4) Τη διάθεση ποσού € 5.000,00 σε βάρος του K.A. 00/6434.010 ΄΄ 
Διοργάνωση Χριστουγεννιάτικων Εκδηλώσεων με τίτλο «Ζεστές Χριστουγεννιάτικες 
Διαδρομές»  ΄΄  του προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος έτους  στην Κοινωφελής 
Επιχείρηση  Πολλαπλής Ανάπτυξης (ΚΕΠΑ) του Δήμου Βέροιας  για την 
υλοποίηση του παραπάνω σκοπού. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Πρόκειται για τις πολιτιστικές εκδηλώσεις που είχαν γίνει και 
πέρυσι με επιτυχία στην πλατεία Δημαρχείου με τη συμμετοχή των εθνικοτοπικών 
συλλόγων της Βέροιας. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Το εισηγητικό σημείωμα που φέρνετε για ψήφιση λέει: 

«επειδή ο Δήμος δεν διαθέτει την αντίστοιχη τεχνογνωσία, για το σχεδιασμό, τη 
διοργάνωση αλλά και υλοποίηση των παραπάνω εκδηλώσεων, προτίθεται να 
αναθέσει σε Δημοτική επιχείρηση την όλη ευθύνη της διοργάνωσής τους». Ρωτάω 
εγώ, δεν έχει τεχνογνωσία ο Δήμος να μεταφέρει τη φιλαρμονική του Δήμου; Δεν 
έχει τεχνογνωσία να κάνει αφίσες, να δώσει σάντουιτς και αναψυκτικά στα παιδιά; 
Αν δεν μπορούμε να κάνουμε αυτά τα πράγματα είμαστε εντελώς ανίκανοι; Έχει 
τεχνογνωσία η ΔΕΤΟΠΟΚΑ και δεν έχει ο Δήμος; Ψηφίστε εσείς γιατί εμείς δεν 
ψηφίζουμε. Προτείνουμε να τις διοργανώσει ο Δήμος. 

Δήμαρχος: Επί ημερών του κ. Σκουμπόπουλου, αν και δεν θέλω να 
αναφέρομαι στο παρελθόν, υπήρχαν δέκα κέντρα πολιτιστικής παραγωγής, ακριβώς 
για να κάνει ο καθένας το κέφι του και υπήρχαν και δέκα κέντρα που χρωστούσαν σε 
διάφορα μέρη αντίστοιχα για όλες αυτές τις εκδηλώσεις των σουβλακίων κ.λ.π. 
Επειδή άλλη η δουλειά του ναύτη κι άλλη του καντηλανάφτη ο καθένας ασχολείται 



με τα δικά του. Στον τομέα του πολιτισμού σχεδιάζονται αυτά που έχουν σχέση με 
τον πολιτισμό, ο Δήμος ασχολείται μ’ αυτά που πρέπει να ασχολείται εδώ κι όχι για 
να κάνουμε το χατίρι του καθενός. Τα κέντρα υλοποίησης των αποφάσεων είναι 
συγκεκριμένα. Εκδηλώσεις πολιτιστικές γίνονται από εκεί, είναι ταγμένη επιχείρηση 
γιαυτό. Εκδηλώσεις για τους παππούδες από τα ΚΑΠΗ, από το ΚΗΦΗ κ.λ.π. Να το 
μαζεύουμε αυτό το θέμα και να τελειώνουμε. Είναι μία δοκιμαστική προσπάθεια της  
συνεργασίας των τριών Δήμων και της ανταλλαγής μουσικών σχημάτων κ.λ.π. 

Μιχαηλίδης: Διαδικαστικά. Ο κ. Σκουμπόπουλος κάνει ερώτηση; Κι αν κάνει 
ερώτηση γιατί κάνει τοποθέτηση; Αν κάνει πρωτομιλία τότε γιατί δευτερομιλεί; 

Πρόεδρος: Πρωτομιλία κάνει. 
Μιχαηλίδης: Τότε γιατί δεν άνοιξε κατάλογος; 
Πρόεδρος: Ανοίγει τώρα. Ορίστε τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Εγώ θα συμφωνήσω με την κα Δήμαρχο ότι έτσι πρέπει να 

γίνεται δηλαδή τις γιορτές για τους παππούδες να τις κάνουν τα ΚΑΠΗ, τις γιορτές 
για τα παιδιά να τις κάνουν οι πολιτιστικές μας επιχειρήσεις. Δεν συμφωνώ με την κα 
Δήμαρχο που υπογράφει για δεύτερη φορά ένα ατυχές εισηγητικό σημείωμα. Δηλαδή 
δεν έχει τεχνογνωσία ο Δήμος, δεν είναι ικανός να πάρει ένα λεωφορείο και να 
μετακινήσει τη φιλαρμονική; Γι’ αυτό διαφωνώ και όχι με τις πολιτιστικές 
εκδηλώσεις. Αν δηλώνει η ίδια ότι είναι ανίκανη να κάνει αυτά τα τρία πράγματα 
τότε εντάξει, ας τα δώσει να τα κάνει η ΔΕΤΟΠΟΚΑ. Γι’ αυτό πρέπει να προσέχουμε 
τι υπογράφουμε. 

Δήμαρχος: Κι εμείς όταν διοικούμε να προσέχουμε και τι κάνουμε. Διότι η 
τεχνογνωσία, ας πούμε, υπάρχει εκεί κι από εκεί μπορεί αυτά να υποστηριχθούν ενώ 
από εδώ μπορεί να υποστηριχθούν τα δημοτικά ζητήματα, τα καθαρά του Δήμου ενώ 
από εκεί των πολιτιστικών εκδηλώσεων. 

Μιχαηλίδης: Πρέπει να γίνει σαφές ότι αυτό που διαβάσαμε είναι ο 
προϋπολογισμός μιας δράσης κι αυτό δεν σημαίνει ότι η υλοποίηση είναι μόνο 
προϋπολογισμός αλλά σημαίνει δραστηριότητα, σημαίνει ενέργεια, σημαίνει χίλια 
δυο πράγματα. Έτσι λοιπόν αναθέτεται αυτή η διαδικασία να γίνει από την ΚΕΠΑ ως 
καθ’ ύλην αρμόδια δημοτική επιχείρηση όχι μόνο για να υλοποιήσει έναν 
προϋπολογισμό αλλά για να κάνει τις δράσεις που ξέρει πάρα πολύ καλά. Επί ημερών 
του κ. Σκουμπόπουλου, όταν γίνονταν πολιτιστικές εκδηλώσεις, υπήρχε τότε τύχη 
αγαθή να υπάρχει ένας ειδικός συνεργάτης που ήταν επί των πολιτιστικών ο οποίος 
όμως τις δράσεις τις έκανε μέσα από τη ΔΕΤΟΠΟΚΑ κι όχι από τον Δήμο της 
Βέροιας, άτυπα, χωρίς αποφάσεις. Εδώ τα πράγματα γίνονται όπως πρέπει. Ψηφίζεται 
ένας προϋπολογισμός κι αναθέτεται η διαδικασία να γίνει από την ΚΕΠΑ ως αρμόδια 
δημοτική επιχείρηση του πολιτισμού. Δεν είναι μόνο η μεταφορά και προφανώς δεν 
θα οδηγήσει ο πρόεδρος της ΚΕΠΑ το λεωφορείο για να τους πάει στην Εδεσσα αλλά 
είναι όλη η διαδικασία, όλο το τελετουργικό της εκδήλωσης. 

Σακαλής: Πραγματικά δεν θα είχα αντίρρηση αλλά δεν μου στέκεται καλά 
αυτό που αναφέρεται στην εισήγηση, ότι δηλαδή ο Δήμος δεν διαθέτει την αντίστοιχη 
τεχνογνωσία, σχεδιασμό κ.λ.π. Θα μπορούσαν να πουν ότι διαθέτουμε αυτό το ποσόν 
στην ΚΕΠΑ για να διοργανώσει αυτό το πράγμα. Δεύτερον δεν μπορεί πρώτα να 
δημοσιεύετε το πρόγραμμα που θα γίνουν αυτές οι εκδηλώσεις και μετά να έρχεστε 
στον Δήμο να ζητάτε την έγκριση ή μη. 

Πρόεδρος: Δευτερομιλίες. 
Σκουμπόπουλος: Γι’ αυτό διαφωνούμε εμείς κι όχι για τίποτα άλλο. Να γίνουν 

οι εκδηλώσεις αλλά να μην έχει τεχνογνωσία ο Δήμος να κάνει τρεις αφίσες; Κι 
αφήστε τι έκανε ο Σκουμπόπουλος με τον ειδικό συνεργάτη, εδώ τι γίνεται. Δεν 
διαφωνούμε με τις γιορτές που εκεί πραγματικά πρέπει να γίνουν με τον σωστό τρόπο 
και έγκαιρα αλλά όχι να λέτε ότι δεν είμαστε εμείς ικανοί. Επτά διευθυντές έχει ο 
Δήμος και δεν μπορούν να κάνουν αυτές τις εκδηλώσεις; 



Δήμαρχος: Πάντως εμείς δεν έχουμε ειδικό συνεργάτη εντεταλμένο για 
ευρωπαϊκά προγράμματα που να διοργανώνει εκδηλώσεις. 

Ακριβόπουλος: Εσείς έχετε ειδικούς συνεργάτες που να πηγαίνουν στην 
εκπομπή της Νικολούλη με πλάτη στον φακό. 

Δήμαρχος: Θέλω κε Ακριβόπουλε να πείτε ονόματα, ποιοι είναι αυτοί οι 
ειδικοί συνεργάτες. Εδώ, υπάρχει ένας ειδικός συνεργάτης που είναι συνάδελφός σας, 
υπάρχει ένας ειδικός συνεργάτης που είναι ετοιμοθάνατος και μία ειδική συνεργάτιδα 
που την είδατε εδώ. Ποιος από αυτούς ήταν στη Νικολούλη; Τέτοιες βρωμιές εδώ σε 
μένα όχι. 

Ακριβόπουλος: Ο Γιάννης Καπανίδης ήταν στην εκπομπή της Νικολούλη και 
κλήθηκε να καταθέσει στη δίκη της εξαφάνισης του μικρού Άλεξ, αν θέλετε να 
ξέρετε. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της Δημάρχου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. Μηλιόπουλος, 
Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Μ. 
Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Χ. Σκουμπόπουλου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. 
Γουναράς. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 2-12-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
3.- Ότι στους σκοπούς της Κ.Ε.Π.Α. περιλαμβάνονται και οι παραπάνω δράσεις. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2008 και στον Κ.Α. 00/6434.010 
«Διοργάνωση Χριστουγεννιάτικών Εκδηλώσεων με τίτλο ‘Ζεστές 
Χριστουγεννιάτικες Διαδρομές» υπάρχει γραμμένη η σχετική πίστωση. 
5.- Την πρόταση του δημ. συμβούλου Χ. Σκουμπόπουλου. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 93 και 268 (παρ. 1) του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Εγκρίνει την απευθείας ανάθεση των εργασιών διοργάνωσης των 
χριστουγεννιάτικων εκδηλώσεων με τίτλο «Ζεστές Χριστουγεννιάτικες διαδρομές» 
στην Κοινωφελή Επιχείρηση Πολιτιστικής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.), με το ποσό των € 
5.000,00, συμπεριλαμβανομένου του Φ.Π.Α.. 

Β) Εξουσιοδοτεί την Δήμαρχο Βέροιας για την κατάρτιση και υπογραφή της 
σχετικής σύμβασης. 

Γ) Ψηφίζει πίστωση € 5.000,00 σε βάρος του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 
2008 και του Κ.Α. 00/6434.010 «Διοργάνωση Χριστουγεννιάτικών Εκδηλώσεων με 
τίτλο ‘Ζεστές Χριστουγεννιάτικες Διαδρομές» για να διατεθεί στην Κ.Ε.Π.Α. για τον 
παραπάνω σκοπό. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  733/ 2008 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Σακαλής 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α.  Τσιάρας Ε. Γουναράς 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   
 Β. Ρήσσου   
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

 Κ. Καπανίδης   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  16/2/2009 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
 


